
Velikonoce jsou svátky otevřených dveří. 

Pán prošel zdí naší viny, naší smrti, naší 

osamělosti, a navždy nám otevřel dveře 

do Boží budoucnosti. Zavřenými dveřmi 

našeho strachu a bezmoci vstoupil do 

našeho života a stále znovu nám nabízí, 

abychom žili s Ním.   Klaus Hemmerle 

 

Drazí přátelé, přeji vám požehnané prožití velikonočních 

svátků přeje P. Martin Rumíšek 


